
Renginiai  
ir parodos

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/


Renginiai ir parodos

Bibliotekoje vyksta daug renginių,

pavyzdžiui:

	 •	knygų pristatymai,

	 •	parodos,

	 •	edukacijos.

		  Edukacija yra renginys,

		  kuriame išmoksite

		  ką nors naujo.

Jeigu norite sužinoti daugiau informacijos

apie renginius bibliotekoje,

galite tai padaryti bibliotekos interneto puslapyje.

Bibliotekos interneto puslapis yra 

www.lnb.lt

Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė

http://www.lnb.lt

